
Protokół Nr XLVIII/2014 
z obrad Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 5 listopada 2014 roku 
 
Otwarcia obrad ostatniej sesji kadencji 2010 – 2014  dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sędziszowie Adam Mysiara. Powitał wszystkich zebranych, stwierdził iż 
obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Wiktora Tabor – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Nie zgłoszono wniosków. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych dla Gminy 

Sędziszów w roku 2015: 
                  - od nieruchomości, 
                  - od środków transportowych, 
                  - od posiadania psów, 
                  - rolny. 
        8. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
        9. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Sędziszów na 2014 rok. 
        10. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014 w szkołach 
              prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
        11. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i  
              kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2013. 

12.Informacja o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
     Sędziszowie za 2013 rok. 

        13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
        14.Wolne wnioski i dyskusja. 

15.Zamknięcie obrad. 
 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji, . następnie dokonał 
krótkiego podsumowania za okres mijającej kadencji 2010 – 2014, w tym okresie środki 
pozyskane z UE to ok. 14mln. Przez okres 12 lat na inwestycje przeznaczyliśmy ponad 
70mln. 



W kadencji wydatki na drogi gminne i wkład do dróg powiatowych wyniosły 10.502.927zł w 
tym pozyskane 3.173.128zł pozostałe pochodziły z budżetu gminy, wybudowano wiele 
chodników i placów. Wybudowano 16 km wodociągów za 2.388.706zł, zmodernizowano 
oświetlenie poprzez wymianę opraw na energooszczędne. 
Oddano do użytku remizę OSP Rynek, świetlice wiejskie, przeprowadzono remont sali 
widowiskowej w SCK. Oddano do użytku place zabaw za 259.329zł. wybudowano 
kanalizację za kwotę 7.511.527zł, na ochronę przeciwpożarową wydatkowano 1.447.492zł w 
tym na inwestycje 705.333zł. wsparcie dla Policji  na zakup paliwa, służby 
ponadnormatywne, badania osób nietrzeźwych i dofinansowaliśmy  zakupu samochodu. 
Uporządkowaliśmy funkcjonowanie targowiska, przeznaczamy środki na utrzymanie zieleni i 
ukwiecenie miasta. Reorganizacja oświata spowodowała oszczędności rzędu 2mln, część 
szkół prowadzona jest przez Fundację z uśmiechem, kto chciał pracuje w tych  szkołach. 
Dofinansowano zatrudnienie 350 osób bezrobotnych w różnych formach. Fundusz sołecki w 
dużej mierze przeznaczany był na odbudowę dróg gminnych, wyposażenie świetlic wiejskich, 
budowę boisk i placów, organizację festynów, zakup strojów dla KGW itp. 
W ostatnich 2 latach uregulowaliśmy stany prawne 56 działek o łącznej powierzchni 
13.2996ha o wartości 148.905zł a sprzedano 5 o pow. 0.3946ha za 95.261zł. Pozyskaliśmy 
środki na organizacje Festiwalu Ludowego, Dni Sędziszowa i Dożynki Gminne łącznie 
150.000zł a od przedsiębiorców 211.000zł. 
Burmistrz podziękował za 4 letnią współpracę Radzie Miejskiej, Sekretarzowi Gminy, 
Skarbnikowi Gminy, Naczelnikom wydziałów i pracownikom Urzędu, kierownikom 
jednostek organizacyjnych, Sołtysom, Przewodniczącym osiedli, Policji, jednostkom OSP, 
PSP, SOK, Organizacjom społecznym, Stowarzyszeniom, KGW, Proboszczom Parafii, 
przedsiębiorcom, rolnikom i wszystkim którym zależy na budowaniu dobrego klimatu 
wspierającego rozwój naszej gminy. 
Ad. 6 
Radni nie zgłosili interpelacji. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- uzgodniliśmy wspólne stanowisko odnośnie podniesienia stawek podatkowych generalnie o 
1%, zapytał czy  pozostajemy przy swoich uzgodnieniach a czy są inne propozycje. 
Nie zgłoszono innych wniosków. 
Pani Skarbnik 
- u nas z racji obniżenia max stawek podatków zmniejszamy wpływy o 1.747.000zł, 
Przedstawiła uchwały w sprawie podatków i opłat lokalnych na 2015 rok: 

1) Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
Głosowanie  
15 głosów – za        uchwała Nr XLVIII/369/2014 

2) Uchwała w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych 
Głosowanie 
15 głosów – za        uchwała Nr XLVIII/370/2014 

3) Uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów 
Głosowanie 
15 głosów – za         uchwała Nr XLVIII/371/2014 

4) Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta będącej podstawą do ustalenia 
podatku rolnego 
Głosowanie 
15 głosów – za          uchwała Nr XLVIII/372/2014 

 



Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
Głosowanie 
14 głosów – za       uchwała Nr XLVIII/373/2014 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła wnioski z wydziałów w sprawie zmian w budżecie gminy powodujące zmiany 
po stronie dochodów i wydatków jak w uzasadnieniu do uchwały – odczytała uzasadnienie. 
Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
Głosowanie 
15 głosów – za              uchwała Nr XLVIII/374/2014 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił  informację o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014 w 
szkołach prowadzonych przez gminę Sędziszów (materiał stanowi załącznik do protokołu). 
Ad. 11 
Pan Burmistrz 
- odczytał  informację o analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu i 
kierowników jednostek organizacyjnych zobowiązanych do ich złożenia za rok 2013. 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację o analizie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w 
Sędziszowie, zobowiązanych do ich złożenia za 2013 rok. 
Ad. 13 
Interpelacji nie zgłoszono. 
Ad. 14 
Radny N. Jawor 
- zapytał czy będzie możliwość wcześniejszego korzystania z wodociągu w 
Wojciechowicach? 
Pan Burmistrz 
- rozmawiałem z wykonawcą aby zawarli z nami na ten okres umowę na nieodpłatną 
dzierżawę. 
Dyrektor ZUK 
- właściciel firmy wyraził zgodę ale dałem warunek, że ma przewiercić opaski na wodociągu i 
puścić wodę. 
Pan Przewodniczący 
- 4 lata mijającej kadencji to okres wytężonej pracy, były trudne dyskusje ale zawsze 
dochodziło do porozumienia. Podziękował za współpracę Burmistrzowi, radnym 
powiatowym, radnym Rady Miejskiej, wszystkim którzy współpracowali dla dobra gminy, 
życzył powodzenia w zbliżających się wyborach samorządowych, ciekawych inicjatyw i dużo 
zdrowia. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                         Sekretarz                                          Przewodniczył 
 

 


